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Overzicht mutaties afgelopen jaren 

Mutatie-overzicht 2018 2019 2020 2021 2022 2023 2024 
Leden per 1 jan 273 256 237 231 203 167 207 
Nieuw 43 35 40 25 39 71 48 
Vertrokken 56 54 46 53 75 31 55 
Toe- / Afname -13 -19 -6 -28 -34 41 -7 
Leden per 31 dec 256 237 231 203 167 207 200 

 
In 2023 zagen we het leden aantal fantastisch stijgen, terwijl we het afgelopen jaar helaas 
weer een lichte daling zien. Ondanks de enthousiaste inzet van de trainers/begeleiders bij de 
jeugd, van de begeleiders en de contactpersonen bij de senioren mochten niet baten om 
wederom in de groene cijfers te vallen. 
 
De redenen van beëindiging van het lidmaatschap zijn zeer divers. De uitschieters bij de 
senioren zat hem met name in blessures of hebben geen tijd meer. Bij de jeugd zijn de 
voornaamste redenen motivatiegebrek of hebben voor een andere sport gekozen.  
 
Graag wil ik nog de aantallen van 2022 en 2023 toelichten. Deze heb ik namelijk aangepast 
(zie rode cijfers) omdat deze niet goed zijn overgenomen waarbij in totaal 3 minder nieuwe 
leden hebben. Hier kwam ik achter omdat ik niet uitkwam met de aantal opzeggers en 
nieuwe leden van het afgelopen jaar. 
 
De nieuwe leden zijn voornamelijk binnengekomen via de proeflessen, try-outs, terugkerende 
oud leden en via vrienden/familie/kennissen.  
 
Gegevens huidig ledenbestand 

• Huidig aantal leden (per 7-1-2025): 
o 200 (mannen, vrouwen), 69 jeugdleden en 131 senioren 

• Binnen onze club zijn 44 personen actief als vrijwilliger (variërend van zaalwacht, tot 
kascontrole, tot bestuur etc.). Verschillende mensen hebben meerdere vrijwilligers 
functies (bv, trainer en technische commissie) 

 
Zie voor meer detail over ons ledenbestand de bijgevoegde insights
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Nawoord 

Met trots heb ik dit jaar het stokje voor de ledenadministratie overgneomen van Jeroen 
Schoone. Daarnaast was ik al actief als voorzitter van de contactpersonen. Vanaf dag 1 heb ik 
de functie als ledenadministrateur als serieus genomen. De eerste maanden stond bij mij in 
het teken om snel de routing van het aan- of afmelden van leden onder de knie te krijgen en 
wie binnen de club wat doet. Ook een speerpunt is om actief te zijn in contacten met diverse 
trainers/begeleiders en in contact met diverse vrijwilligers binnen de club te blijven. Daar 
hoort ook bij om regelmatig bij zowel de jeugd als bij de senioren je gezicht te laten zien. 
 
Dan realiseer je vrij snel: “als er geen leden zijn dan heeft de club ook geen bestaansrecht 
meer ”. Kortom een belangrijke taak om nieuwe leden blijven te werven, binnen te houden 
met enthousiasme en de juiste inzet tonen.  
 
Het afgelopen jaar is voor de club heel belangrijk geweest. Een jaar om een goede basis te 
leggen voor de toekomst. Dat is ook de rode draad geweest en is ook nog lopende natuurlijk. 
Als nieuw bestuurslid moest ik hierin mijn draai vinden. Derhalve is de binding onderling 
binnen het bestuur hecht. Met Rachel, Joost, Denny en Freek hebben we een aantal sessies 
voor Tekenen voor de Toekomst doorlopen waarbij ik de medebestuurders op een andere 
manier heb leren kennen. Dit geeft een hechte band en samen ga je ervoor. 
  
Het pilotproces Tekenen voor de Toekomst begint nu echt vorm te krijgen. De door de 
commissies opgestelde gezamenlijke doelstellingen, zijn heel hard op weg naar “zelfsturende 
commissies” binnen de aangegeven kaders. Natuurlijk knalde het hier en daar en zullen we 
nog een hoop werk moeten verzetten maar het doel van iedereen is duidelijk, het clubbelang 
staat voorop. Ons motto is dan ook niet niets: Passie voor de shuttle verbindt!  
 
Graag wil ik de contactpersonen, de proefles begeleiders, de jeugdtrainers en begeleiders 
van de diverse speel/trainingsdagen heel hartelijk danken. Zonder jullie enthousiasme en 
inzet; geen nieuwe leden! Ook dit jaar wil ik graag van jullie diensten en inzet gebruik 
maken!“We” hebben immers nog heel wat werk te verzetten als we onze doelstelling willen 
bereiken, namelijk 288 leden in 2028!  
 
Natuurlijk hebben we te maken met concurrerende sporten, zoals padel. En met een nieuwe 
hype pickleball in aantocht, zullen we ons hier staande moeten houden. Maar nogmaals: met 
onze inzet en enthousiasme slaan we ons hier doorheen. Dus: op, naar een mooie ledenaantal 
groei voor dit jaar! 
 
Pieter Alstede, Ledenadministratie 


